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 Zápis č.  14/2015 (14)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 21. září 2015 v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová, 
Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, Ing. Mizerová, N. Horká, D. Vítková (11 členů) 

Hosté: doc. Gregar, doc. Čermák, doc. Ponížil, doc. Buňková, Dr. Hauerlandová,  
Bc. Vodinská, Ing. Totková, Ing. Vojáčková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   
2. Stav splnění usnesení AS FT. 
3. Projednání programu zasedání.  
4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované bakalářské studijní programy 
Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie Potravin a Procesní 
inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 
kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  
pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované navazující magisterské studijní 
programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Buňková) 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  
do doktorských studijních oborů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 
2016/2017“. (prod. Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for 
Doctoral Study Course in the English Language for the Academic Year 2016/2017“. 
(prod. Humpolíček) 

8. Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření Fakulty technologické  
za období 1-8/2015“. (tajemnice) 

9. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno všech 11 členů a senát  
je usnášeníschopný. Zároveň přivítal doc. PhDr. Ing. Aleše Gregara, CSc. pověřeného 
výkonem působnosti funkce děkana FT, pověřené proděkany, tajemnici fakulty  
a doc. Čermáka.  
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ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  
popř. doplňující návrhy k zápisu č. 13/2015 (13).  

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/14/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 13/2015 (13) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO  11  
PROTI    0  
ZDRŽEL SE    0 
 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/14/2015 

Akademický senát FT schválil zápis č. 13/2015 (13) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk přečetl usnesení ze dne 22. 6. 2015: 

Na základě dopisu rektora č. j. 1179/R/2015 AS FT vyzval děkana FT, aby prověřil, zda 
„pravidla a rozdělení finančních prostředků FT pro rok 2015“ jsou v souladu s platnou 
legislativou. 

Předseda AS FT Dr. Staněk uvedl, že pokud by nebyla pravidla a rozdělení finančních 
prostředků FT pro rok 2015 v souladu s platnou legislativou musel by být tento materiál 
doplněn dodatkem a přiložen k pravidlům rozpočtu. 

Doc. Gregar požádal předsedu AS FT Dr. Staňka a členy senátu o další čas potřebný 
k přípravě tohoto dokumentu. Je zapotřebí, aby se s materiálem více seznámil, a ve 
spolupráci s tajemnicí FT bude na další řádné zasedání připravena odpověď na výše 
uvedené usnesení. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření. 
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ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  
zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k představenému návrhu programu 
řádného zasedání senátu. Předseda AS FT Dr. Staněk, na základě informací od tajemnice 
FT, navrhl vyškrtnutí bodu 8 – Projednání návrhu „Průběžná zpráva o hospodaření FT za 
období 1-8/2015“ z programu řádného zasedání AS FT, z důvodu nepředložení tohoto 
materiálu. Tím se bod různé posune z bodu 9 na bod 8. 

Předseda AS FT Dr. Staněk doplnil, že AS FT vyžaduje „Průběžnou zprávu o hospodaření 
FT za období 1-8/2015“ v souladu se Statutem FT čl. 29 „Majetek a hospodaření“, odst. 4 
„Tajemník FT předkládá AS FT průběžnou zprávu o hospodaření FT za období od 1. 1. do 
31. 8. daného kalendářního roku a to vždy nejpozději do konce měsíce, jenž následuje za 
uvedeným obdobím“ tzn. do konce září. Zároveň sdělil, že tajemnice fakulty požádala o 
odklad předložení průběžné zprávy o hospodaření fakulty. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/14/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  
2. Stav splnění usnesení AS FT. 
3. Projednání programu zasedání.  
4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované bakalářské studijní programy 
Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie Potravin a Procesní 
inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a 
kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  
pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované navazující magisterské studijní 
programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Buňková) 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  
do doktorských studijních oborů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 
2016/2017“. (prod. Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for 
Doctoral Study Course in the English Language for the Academic Year 2016/2017“. 
(prod. Humpolíček) 

8. Různé. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO  11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/14/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie Potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“. 

(prod. Ponížil) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované navazující magisterské studijní 

programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Buňková) 

6. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

do doktorských studijních oborů uskutečňovaných v českém jazyce pro ak. rok 

2016/2017“. (prod. Humpolíček) 

7. Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission Procedure for 

Doctoral Study Course in the English Language for the Academic Year 2016/2017“. 

(prod. Humpolíček) 

8. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2016/2017“ pro akreditované bakalářské studijní 
programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin 
a Procesní inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia 
prezenční a kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkana Ponížila o představení materiálu. 

Prod. Ponížil představil směrnici, která byla zaslána členům senátu k projednání. 
Informoval, že oproti loňské variantě jsou do směrnice zakomponovány i podmínky pro 



 

 

Stránka5 z 9 

 

 

2. kolo přijímacího řízení. Zároveň informoval členy senátu o změně, dle rozhodnutí 
prorektorky prof. Prokopové je zapotřebí, aby směrnice k přijímacímu řízení byly 
zasílány na kontrolu na právní oddělení. Sdělil, že předložená směrnice bude zaslána ke 
kontrole na právní oddělení.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je zapotřebí, aby se legislativní komise vyjádřila 
k předloženému materiálu až po kontrole právního oddělení. Požádal předsedu 
legislativní komise Dr. Rouchala, aby svolal zasedání komise až po zaslání vyjádření 
právního oddělení. 

Příchod prod. Hauerlandové v 13:15 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval, že směrnice děkana k přijímacímu řízení musí 
být schváleny minimálně 6 měsíců před samotným přijímacím řízením. 

Příchod Ing. Vojáčkové v 13:18 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu, aby své připomínky zasílali předsedovi 
LK AS FT Dr. Rouchalovi. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkany, aby sjednotili všechny názvy směrnic 
k přijímacímu řízení.  

ad 5) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2016/2017: pro akreditované navazující magisterské 
studijní programy uskutečňované v českém jazyce“. (prod. Buňková) 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal proděkanku Buňkovou o představení materiálu. 

Prod. Buňková sdělila, že směrnice bude zaslána ke kontrole na právní oddělení. 
Zároveň upozornila na zvýrazněný studijní obor „Chemie potravin a bioaktivních látek“, 
který byl projednán na zářijovém zasedání Akreditační komise. Na základě výsledků 
projednání bude z tohoto dokumentu vyjmut nebo zde naopak zůstane. 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že pokud není známo stanovisko Akreditační komise, 
nemůžeme tento obor zařadit do příslušné směrnice. 

Předseda AS FT Dr. Staněk opět požádal členy senátu o zaslání připomínek předsedovi 
LK AS FT Dr. Rouchalovi. 
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ad 6) Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
do doktorských studijních oborů uskutečňovaných v českém jazyce  
pro ak. rok 2016/2017“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk omluvil z dnešního jednání proděkana doc. Humpolíčka a 
požádal Ing. Vojáčkovou, aby představila předložený materiál členům senátu. 

Ing. Vojáčková sdělila, že materiál je obdobně zpracovaný jako v loňském roce. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu, aby své připomínky zaslali 
na předsedu LK AS FT Dr. Rouchala. Zároveň upozornil, že materiál bude také zaslán  
na kontrolu právnímu oddělení. 

ad 7) Projednání návrhu „Directive on Publicly Announced Admission 
Procedure for Doctoral Study Course in the English Language for the 
Academic Year 2016/2017“. (prod. Humpolíček) 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o směrnici pro studenty DSP v AJ verzi  
pro akreditované studijní programy. Směrnice je zpracována opět dle loňského roku. 
Požádal Ing. Vojáčkovou o vyjádření. 

Ing. Vojáčková sdělila, že směrnice zůstala stejná jak v loňském roce, částka za studium 
se nezměnila. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a požádal členy senátu o zaslání připomínek na 
předsedu LK AS FT Dr. Rouchala. 

ad 8)  Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 
zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 5. 10. 2015 od 13:00 h v zasedací 
místnosti 230/LCFT. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s předběžným programem zasedání: 

• hlavním bodem zasedání bude volba kandidáta na jmenování děkanem. 
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NÁVRH USNESENÍ Č. 03/14/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  
dne 5. 10. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   11 
PROTI      0 
ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT č. 03/14/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 5. 10. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

Předseda AS FT Dr. Staněk v souvislosti s volbou informoval o dalších termínech: 

• do 24. 9. 2015 do 12:00 h je možné podávat návrhy kandidátů na jmenování 
děkanem FT na sekretariát ústavů UIP a UVI kancelář 330/U15, 

• dne 24. 9. 2015 volební komise do 14:00 h zveřejní na úřední desce FT, nástěnce 
AS FT a prostřednictvím informačního systému FT kandidátní listinu obsahující 
jména kandidátů v abecedním pořadí, 

• volební komise předá předsedovi AS FT do úterý 29. 9. 2015 do 10:00 h 
kandidátní listinu, 

• dne 30. 9. 2015 od 13:00 h AS FT svolává shromáždění akademické obce FT, kde 
všichni kandidáti, uvedeni na kandidátní listině, seznámí shromáždění se svým 
volebním programem, 

• dne 30. 9. 2015 v době od 13:00 do 15:00 h bude vyhlášeno děkanské volno  
pro studenty FT, 

• kandidát může odstoupit nejpozději 3 dny před dnem konání volby tj. do pátku  
2. 10. 2015, 

• volba děkana se uskuteční v pondělí dne 5. 10. 2015 na řádném zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o sdělení Nikoly Horké, která končí studium a 
znovu nastupuje do 1. ročníku bakalářského studia. Dle Volebního a jednacího řádu AS 
FT přestává býti studentem a tím jí dle VŠ zákona zaniká členství v AS FT a bude muset 
být osloven v pořadí další náhradník. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk požádal Nikolu Horkou, aby zaslala písemné vyjádření 
k ukončení své působnosti v AS FT. Na základě této skutečnosti bude osloven náhradník, 
který je další v pořadí. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o shromáždění akademické obce, které se 
uskutečnilo v pátek dne 18. 9. 2015 za účasti rektora prof. Sáhy. Na tomto shromáždění 
bylo možné vyslechnout vyjádření rektora k nejmenování zvoleného kandidáta  
na jmenování děkanem doc. Čermáka a doplňující připomínky k tomuto tématu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu, aby se podívali na přílohu č. 2 
Volebního a jednacího řádu AS FT týkající se volby děkana. Příloha je součástí zápisu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal tajemnici senátu Ing. Totkovou o zajištění paravánu 
na volbu děkana. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy senátu a hosty zda mají příspěvek do bodu 
různé. 

Doc. Gregar informoval o zrušení imatrikulací FT z důvodu rekonstrukce budovy U2 a to 
Auly a Wichterleho sálu. Zároveň sdělil, že Vedení fakulty je studentům 1. ročníku 
bakalářského studia v rámci školení bezpečnosti práce představeno. Poděkoval 
předsedovi AS FT Dr. Staňkovi za představení akademického prostředí a akademického 
senátu. 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská informovala studenty o automatu na dobíjení karet  
pro kopírování. Dobíjecí automat tzv. Tankomat bude umístěn vedle studijního oddělení. 

Předseda AS FT Dr. Staněk se dotázal na osazení květináčů před budovou U1 a U15. 
Požádal tajemnici fakulty Bc. Vodinskou, aby zjistila, zda květináče u vchodu jsou 
v souladu s bezpečnostními předpisy budovy U15. 

Tajemnice fakulty Bc. Vodinská sdělila, že květináče byly dle architekta takto navrženy, 
ale na dotaz předsedy AS FT Dr. Staňka se obrátí na Ing. Navrátilovou, která zajišťuje 
bezpečnost budov. 
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání 
Akademického senátu FT. 

 

Další zasedání AS FT se uskuteční  

v pondělí dne 5. 10. 2015 od 13:00 h v zasedací místnosti 230/U15. 

 
 
 
Ve Zlíně dne: 21. 9. 2015 
Konec zasedání: 13:54 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


